



WEISHARDT International

Rond-Point Georges JOLIMAITRE
BP N° 259
81305 GRAULHET Cedex (FRANCE)
Tel : + 33 (0)5 63 42 14 41
www.weishardt.com

STATEMENT ON DOPING SUBSTANCES

PRODUCT: NATICOL – FISH COLLAGEN

I, the undersigned Camille MAFFRE, Regulatory Affairs Manager for the Weishardt Group, confirm that:

- all raw materials we receive for the manufacture of the above mentioned product are coming from animals recognized fit for human consumption, and to our knowledge these raw materials are not concerned by any contamination by doping substances,
- no doping substance is used in the production process of the above mentioned product,
- no doping substance is present in the production plant,
- collagen is a highly purified protein,
- this product is 100% collagen.

Consequently, we confirm that the above mentioned collagen does not present any hazard regarding doping substances, including those listed by WADA (World Anti-Doping Agency).

Camille MAFFRE
Regulatory Affairs Manager
WEISHARDT GROUP



WEISHARDT International

Rond-Point Georges JOLIMAITRE
BP N° 259
81305 GRAULHET Cedex (FRANCE)
Tel : + 33 (0)5 63 42 14 41
www.weishardt.com

ATTESTATION SUR LES SUBSTANCES DOPANTES

PRODUIT: NATICOL – FISH COLLAGEN

Je, soussignée Camille Maffre, Responsable Affaires Réglementaires du groupe Weishardt, confirme les points suivants :

- toutes les matières premières utilisées pour la fabrication du produit susvisé proviennent exclusivement d'animaux reconnus propres à la consommation humaine, et à notre connaissance ces matières premières ne sont pas concernées par des contaminations avec des substances dopantes,
- aucune substance dopante n'est utilisée dans le processus de fabrication du produit susvisé,
- aucune substance dopante n'est présente dans l'usine de production,
- le collagène est une protéine hautement purifiée,
- le produit susvisé contient exclusivement du collagène.

Par conséquent, nous confirmons que le produit susvisé ne présente aucun risque en lien avec les substances dopantes, incluant celles listées par l'agence WADA (World Anti-Doping Agency).

Camille MAFFRE
Responsable Affaires Réglementaires
GROUPE WEISHARDT